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Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig 

 

 

 

 

 

Afwezig 

 

Extra aanwezig 

 

28 januari 2020 

19.30 uur 

Foyer, gemeentehuis Schagen 

Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), L. Dignum (plv. 

JESS), J. van de Beek (VVD), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), F. Teerink (DS), P.F.J. 

Vriend (Seniorenpartij), J. Schrijver (PvdA), L.A.J. Riteco (GroenLinks), F.N.J. Jansen (D66), 

mevrouw A.M.M. Pouw (plv. SP), G.E.P. Meijer (griffier), mevrouw M. Teijema 

(verslaglegging)  

 

J.Th. Kröger (JESS), W.P. Rijnders (SP) 

 

I.L. Kroon (VVD), J. Luten (Schagen Centraal) 

 

 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

Mededelingen voorzitter: 

Geen mededelingen. 

 

Mededelingen griffier: 

- Op 11 februari a.s. wordt een nieuw lid van de rekenkamercommissie benoemd. 

Toelichting op de lidmaatschapstermijnen. Er is een rooster van aftreden gemaakt. 

- Communicatieplan: bij 3 bureaus is een offerte aangevraagd. Het presidium zal de 

keuze maken welk bureau het communicatieplan gaat uitwerken. 

- Indeling raadszaal is op verzoek van JESS aangepast. 

- Fractiebezoek: bij iedere fractie wordt een bezoekje gebracht aan een 

fractievergadering. De heer Meijer haalt hier dan ook informatie op over de 

vergaderstructuur. 

 

 Mededelingen Rekenkamercommissie: 

- Startbijeenkomst voor het onderzoek woonbeleid wordt gepland voor maart a.s. 

- De rapportage VN-verdrag Handicap is voor het bestuurlijk wederhoor aan het 

college gezonden. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering d.d. 3 december 2019 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

5. Openstaande toezeggingen 

 Geen. 

  

6. Opstellen conceptagenda raad d.d. 11 februari en 13 februari 2020 

Raad 11 februari: 

De agenda wordt doorgenomen. 

 

Aangekondigde stemverklaringen: 

- Wmo-verordening 2020: wellicht de Seniorenpartij. 

- Bestemmingsplan Delftweg 20 Tuitjenhorn: het CDA 

- Plaatsen kunst op rotondes: de VVD en de Seniorenpartij 
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Aangekondigde moties/amendementen: 

- De heer Riteco geeft aan wellicht bij de APV te komen met een amendement over 

vuurwerk. De heer Schrijver deelt mee dat zijn fractie samen met de Seniorenpartij 

over dit onderwerp een motie in voorbereiding hebben. De voorzitter roept op om 

hierover op een ander moment met elkaar in discussie te gaan en alle argumenten 

goed te belichten. 

- De heer Jansen is bezig met een amendement bij “Subsidieplafond starters- en 

duurzaamheidslening”. Mevrouw Bredewold adviseert hem contact te zoeken met 

haar fractiegenote mw. Verloop die ook een amendement bij dit agendapunt in 

voorbereiding heeft. 

- De heer Van der Beek deelt mee dat zijn fractie met een amendement komt bij 

“aanscherping beleid zonneparken”. 

 

Mevrouw Pouw merkt bij het punt “Aanscherping beleid zonneparken” op dat nu in de 

stukken gesuggereerd wordt dat de klankbordgroep een besluitvormende rol had terwijl 

een dergelijke groep er is om advies te geven. 

Er wordt uitgebreid gesproken over de klankbordgroepen in zijn algemeen en of deze 

wel of niet openbaar zijn. Afgesproken wordt dat de agendacommissie zich buigt over 

de klankbordgroepen en richting het presidium komt met een voorstel. 

 

7. Evaluatie raadsvergadering d.d. 17 december 2019, Oordeelsvormende vergadering d.d. 

21 en 22 januari 2020 en Beeldvormende vergaderingen d.d. 9 december 

(Gewasbescherming) en Omgevingsvisie (27 januari) 

 Raad 17 december: 

 Geen op- en/of aanmerkingen.  

 

Oordeelsvormende vergadering 21 januari: 

De vergadering was laat afgelopen en enkele agendapunten zijn doorgeschoven naar 

de volgende avond. 

 

De heer Teerink geeft aan dat hij de vergadering eerder had kunnen stoppen, maar alle 

huishoudelijke punten doorschuiven leek hem het beste. 

 

Oordeelsvormende vergadering 22 januari: 

Gesproken is over: 

- Gebruik van de microfoons. 

- Netjes antwoorden op vragen. 

- Rondvraag: Afgesproken wordt de mondelinge rondvraag nog steeds alleen te 

gebruiken voor actuele/spoedeisende vragen. 

- Vergaderopstelling. 

 

Beeldvormende vergadering 9 december 2019 Gewasbescherming: 

 Avond was goed bezocht. Goede catering, maar geluid had beter gekund. 

 

Beeldvormende vergadering 27 januari Omgevingsvisie: 

Gesproken is over: 

- Vorige avonden over omgevingsvisie waren een succes, deze keer niet. 

- Presentatie duurde erg lang, geen structuur. 

- Ze willen informatie van ons, maar ik wil zelf informatie ophalen 

- Van te voren moet goed duidelijk worden gemaakt wat er van de 

aanwezigen/deelnemers wordt verwacht, wat het doel is van een dergelijke avond. 

- De uitnodiging moet dus duidelijk zijn. 

 

8. Proces behandelen rapporten rekenkamercommissie 

Gesproken wordt over het tot stand komen van het raadsvoorstel en -besluit behorende 

bij een onderzoeksrapport van de rekenkamercommissie. Afgesproken wordt dat 

voortaan een onderzoeksrapport eerst in een oordeelsvormende vergadering wordt 

behandeld en hierna pas het raadsvoorstel en -besluit wordt geschreven. 

 

9. Medicinale cannabis 

 De heer Jansen geeft een toelichting op de eerste bijeenkomst van de werkgroep 

medicinale cannabis. Er wordt naar toe gewerkt om medio oktober een bijeenkomst te 

organiseren. Hij vraagt de griffie om de geamendeerde motie (juni 2019) op te zoeken. 
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10. Rondvraag 

De heer Van de Beek nodigt iedereen uit om aanwezig te zijn op 28 februari a.s. bij het 

bezoek aan de begraafplaats in Sint Maarten. 

Verder wil hij weten in hoeverre de gemeente is voorbereid op het coronovirus. 

 

De voorzitter legt uit dat hier vanuit de GGD een protocol voor is. 

 

De heer Meijer legt na een discussie in de raad m.b.t. gedane toezeggingen uit dat dit is 

besproken in het Management Team. Er zal intern anders met de toezeggingen worden 

omgegaan. De vraag is nu of het presidium kan instemmen met 1 gezamenlijke 

toezeggingenlijst en deze voortaan alleen te agenderen/bespreken in de 

oordeelsvormende vergadering. 

De voorzitter vult aan dat als er een raadsinformatiememo toegestuurd wordt n.a.v. een 

gedane toezegging, duidelijk in de memo verwoord zal worden dat met het toesturen 

de toezegging is afgedaan. Het presidium gaat akkoord. 

 

11.  Sluiting 

 

  

Griffier,                                           De voorzitter, 

 

 

De heer G.E.P. Meijer                       Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 

 

 


